



## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] <b>商標申請</b> 編號 Application No.	[540] <b>商標</b> Mark	[511] <b>類別編號</b> Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300201464	Capeboa	<b>rd</b> 17, 19	25-06-2004	PTE LTD	WENPING & CO. 17/F., TUNG WAI COMMERCIAL BLDG., 111 GLOUCESTER ROAD, HONG KONG.
300585423		35	28-04-2006	SUN'S WORKSHOP LIMITED Room 1201, 12/F., Tung Ming Building, 40-42 Des Voeux Road Central, Hong Kong.	MANDER ACCOUNTANCY & SECRETARIAL SERVICES LIMITED Room 2705, Trend Centre, 29—31 Cheung Lee Street, Chai Wan, H.K.

公報編號 Journal No.: 181 公布日期 Publication Date: 22-09-2006

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

300614457



07-07-2006

華仕健康產品國際有 華仕健康產品國際有限公司 限公司 香港 荃灣大涌道 54-58 號 華俊 香港 荃灣大涌道 54-工業中心 1 字樓 3-4 室 58 號 華俊工業中心 1 字樓 3-4 室

300630189



30-06-2006

Kong

Fair Development CHINA.HK INTELLECTUAL

Company Limited PROPERTY SERVICES CO., LTD.

Flat 5A1, Kin Hing 2504-6, 25/F, CC WU

Industrial BUILDING, 302-308 HENNESSY

Building, 17-23 ROAD, HONG KONG

Shek Kin Street,

Kwai Chung, New

Territories, Hong